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Tekninen lautakunta on kokouksessaan käsitellyt VYKin piha-alueen 
suunnitelmia ja nuorisovaltuusto on toivonut mahdollisuutta ottaa niihin 
kantaa. Teknisen lautakunnan esityslistassa todetaan, että ”Vääksyn 
Yhteiskoulun suunnittelijan Arkkitehtitoimisto Perko Oy:n laatimat 
pääpiirukset on hyväksytty teknisessä lautakunnassa 17.11.2020. 
Piirustuksissa on silloin ajateltu A-osan säilyvän, mutta suunnitelmien 
edetessä on päädytty A-osan purkuun ja siltä osin pihasuunnitelmiin on 
tehty muutoksia.” 
 
Ja edelleen: ”Pihasuunnitelmasta on neuvoteltu käyttäjien kanssa keväällä 
2023. Asiaa on myös käsitelty työmaakokouksessa.” 
 
Tekninen lautakunta on käsitellyt asiaa 23.5.2023 kokouksessaan, mutta 
pöytäkirjaa ei vielä pykälän valmisteluhetkellä ole ollut saatavilla. 
 
apulaisrehtori Sari Puputilta saadun tiedon mukaan koulun tiloista ja piha-
alueista on nuoria kuultu useampaan kertaan. Yläkoululaiset ja lukiolaiset 
ovat vastanneet ZEF-kyselyyn, jossa osana kyseltiin myös piha-alueen 
toiveita. Vastaajia kyselyssä on ollut 379. Huoltajia vastasi 37. 
 
Tämän lisäksi on järjestetty ideointityöpaja oppilaskunnan hallituksen 
jäsenille. 
 
Aikatauluhaasteiden vuoksi esittelyä ei saatu sovitettua aiempaan 
ajankohtaan. Kokouksessa pihasuunnitelmaa esittelee rehtori Jarkko 
Koponen. 

 
 
Valmistelija Nuorisovastaava Henna Rautavuo-Hätönen 
 puh. 044 778 0256, sähköposti: etunimi.sukunimi(a)asikkala.fi 
    

 
Päätösehdotus Nuorisovaltuusto merkitsee teknisen lautakunnan 23.5.2023 hyväksymän 

pihasuunnitelman tiedoksi. 
 

Päätös Jarkko Koponen esitteli uuden koulun piha-aluetta ja perusteli ratkaisuja 
budjetin näkökulmasta. Toiveita on kuitenkin mahdollista vielä esittää ja 
pieniä muutoksia piha-alueen kalustukseen voidaan vielä tehdä. 
Nuorisovaltuusto kysyy voisiko pihalle sijoittaa keinun ja pyöräkatoksen. 

 


